
ADVIES
Van : Raadsconferentie

Aan : Raad

Datum : 21 oktober 2021

Onderwerp : Raadsvoorstel Vaststellen Begroting 2022 en Meerjarenraming 2023-2025 (zaak 215837)

Inleiding;

Het raadsvoorstel is besproken in de Raadsconferentie op 21 oktober 2021. 

Opmerkingen;

De gestelde vragen zijn beantwoord door wethouder Braun, wethouder Verbraak en de heren Meissenberg, 
Janssen, Lozen, Pakbier, Verhoeve en Moonen en mevrouw Franssen, mevrouw De Gijsel en mevrouw 
Schrijen (ambtelijke ondersteuning).

De commissie spreekt in volle omvang zijn dank uit en complimenteert de ambtelijke organisatie met de 
voorbereiding van het raadsvoorstel en de beantwoording van de vragen daarover.

Toezeggingen;

Het college zegt bij monde van de verschillende sprekers toe: dat de volgende vragen met betrekking tot de 
Begroting 2022 en de Meerjarenraming 2023-2025 voor de raadsvergadering schriftelijk worden beantwoord:

1. Er wordt gevraagd om een toelichting op de te behouden kwaliteit die bij de overdracht van de 
natuurgebieden wordt meegegeven aan Limburgs Landschap (vraag 1, onder 3)

2. Kan specifieker worden aangegeven in welke periode van 2022 de herziene Bomenverordening aan de 
raad zal worden voorgelegd? (vraag 2)

3. Kan een toelichting worden gegeven op de intentie om een Duurzaamheid Platform Voerendaal in te 
richten? (vraag 8)

4. Kan worden aangegeven of de bestedingstermijn van de bijdrage een kalenderjaar of een schooljaar is? 
(vraag 16)

5. Kan een alternatieve materiaalkeuze leiden tot een beperking van de verwachte hogere projectkosten? 
En wordt dit overwogen? (vraag 36)

6. Onder verwijzing naar pagina 86 van de begroting 2022 wordt gevraagd om een verdeling van de 
kwaliteitsniveaus. Het gegeven antwoord strookt niet met de tekst op pagina 86. (vraag 43)

7. Kan een vergelijking worden gemaakt tussen de OZB van de genoemde gemeenten op basis van een 
woonhuis met een waarde van 100.000 euro? (vraag 52)

8. Kan een berekening worden geleverd die zichtbaar maakt hoe het rioolrecht en afvalstoffenheffing 
kostendekkend is? Zoals het nu lijkt zijn er meer inkomsten dan uitgaven. (vraag 75)

9. Kan de organisatievisie Vitaal en Verbonden worden verstrekt? (vraag 78)
10. Kan een overzicht worden opgesteld van de hoogte van de toeristenbelasting in de omliggende 

gemeenten? (vraag 82)
11. Op pagina 48/49 van de begroting 2022 wordt het onderdeel Beschermd Wonen beschreven. Daarin 

staat dat er meer spreiding van de opvang over alle Parkstadgemeenten zal plaatsvinden. Is al bekend 
wat het aandeel van de gemeente Voerendaal hierin zal zijn?

Advies;

De Raadsconferentie vindt het voorliggende raadsvoorstel voldoende toegelicht en rijp voor besluitvorming 
in de raadsvergadering van 10 november 2021.

Frans Meijerink
griffier


